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Protokoll vid årsmöte 
Gropens IF - 9750008873 

______________________________________________________________________________________ 
Datum: Söndag den 11 februari 2024 
Plats: Rosengården, Gropen 
Tid: 15:00-16:30 
Närvarande: Kent Andersson, Dustin Appelros, Elisabeth Berg, Bengt Gustavsson, Daniel Helldén, Thomas Helldén, 
Morgan Karlsson, Martin Nilsson, Tord Nyströmer, Jörgen Overgaard, Nicklas Pehart, Patrick Post, Tommy Stenberg,  
Daniel Söderberg samt Jonny Tärnqvist. 
 

1. Årsmötets öppnande 
Ordförande Martin Nilsson hälsade alla välkomna till Gropens IF:s 69:e årsmöte och förklarade årsmötet öppnat. 
 

2. Val av ordförande för årsmötet 
Till ordförande för mötet valdes Martin Nilsson. 

 
3. Val av sekreterare för årsmötet 

Till sekreterare valdes Thomas Helldén. 
 

4. Val av två justeringspersoner till dagens protokoll samt tillika rösträknare  
Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Morgan Karlsson och Tord Nyströmer. 

 
5. Godkännande av kallelsen till årsmötet 

Årsmötet har annonserats enligt följande: GIF NEWS 19/12-23, Facebook inlägg 2/1-24, kallelse och dagordning i 
Rosengården, gymmet, Ica och Coop, mailutskick via laget.se till 320 personer, nyhet på laget.se, Facebook inlägg och 
Instagram inlägg 9/1 samt föreningsnytt i NA den 14/1. 
Årsmöteshandlingar har även mailats ut, publicerats på laget.se samt tryckt upp i 150 exemplar och lagts ut i 
Rosengården, på gymmet och i sporthallen. 
Årsmötet konstaterades vara sammankallad i behörig ordning. 

 
6. Godkännande av dagordning för årsmötet 

Elisabeth Berg meddelade att hon hade en övrig fråga gällande gymmet. 
Martin Nilsson meddelade att han hade en övrig fråga gällande en hälsning från Karl-Göran Åberg. 
Dagordningen godkändes med dessa två övriga frågor. 
 

7. Uppdatering av stadgar 
Martin Nilsson förklarade att Gropens IF:s stadgar från 1993 är i stort behov av uppdatering av format och innehåll. 
Martin har utarbetat ett förslag till uppdatering som Thomas Helldén och Daniel Söderberg har läst igenom i sin helhet. 
Förslaget har även genomarbetats under ett styrelsemöte samt funnits tillgängligt digitalt och via de tryckta 
årsmöteshandlingarna för föreningen medlemmar. 
 
Förslaget på uppdateringar är hämtade från riksidrottsförbundet. Årsmötet informerades om skillnaderna från 
riksidrottsförbundets mall: 

- Kap 1 §1 – GIF bakgrund, bildande namn och säte 
- Kap 1 §4 – Finansiering 
- Kap 1 §8 – Stadgetolkning 
- Kap 3 §3 – Sammansättning och beslutsförhet: Ombud samt vårdnadshavares fullmakt för omyndiga barn ej tillåtet.  
- Kap 3 §6 – Valbarhet: 18 år. 
- Kap 4 §1 – Valberedning sammansättning: Minst en övrig ledamot. 
- Kap 6 §1 – Sammansättning: Sektionsledare och sportchef. 
- Kap 6 §2 – Styrelsens åligganden: Belastningsregister samt förvalta föreningens mark och byggnader. 
- Kap 7 – Övriga föreningsorgan: Sektioner. 

Årsmötet beslutade med ett enhälligt beslut att anta stadgarna som en helhet och besluta om alla förändringar i ett beslut. 
Årsmötet beslutade att anse paragrafen omedelbart justerad och att stadgarna börjar gälla direkt. 



 

 

8. Föredragning av verksamhetsberättelsen för år 2023 
Förutom i årsmöteshandlingarna fick årsmötet ta del av verksamhetsberättelsen via film. 
Årsmötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen för år 2023 till handlingarna. 

 
9. Föredragning av styrelsens förvaltningsberättelse 

Förutom i årsmöteshandlingarna fick årsmötet ta del av styrelsens förvaltningsberättelse via film. 
Kassör Thomas Helldén gick även igenom resultaträkningen och besvarade frågor. 
Årsmöte beslutade att lägga styrelsens förvaltningsberättelse till handlingarna. 

 
10. Föredragning av revisionsberättelsen 

Elisabeth Berg läste upp revisionsberättelsen där revisorerna Anders Gustavsson och Håkan Berger tillstrykte att 
föreningens årsmöte fastställer resultat och balansräkning per 2023-12-31 samt att årsmötet också beviljar styrelsens 
ledamöter ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar. 
Årsmötet beslutade att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 

 
11. Fastställande av balansräkningen 

Kassör Thomas Helldén gick igenom balansräkningen och besvarade frågor. 
Årsmötet beslutade att fastställa balansräkningen. 

 
12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter. 
 

13. Fastställande av antalet styrelseledamöter 
Årsmötet beslutade att fastställa antalet styrelseledamöter till 13 stycken. 
 

14. Val av ordförande för idrottsföreningens styrelse 
Årsmötet beslutade att välja om Martin Nilsson till ordförande för idrottsföreningens styrelse för en tid av ett år. 

 
15. Val av vice ordförande för idrottsföreningens styrelse 

Årsmötet beslutade att välja om Daniel Söderberg till vice ordförande för idrottsföreningens styrelse för en tid av två år. 
 

16. Val av sekreterare för idrottsföreningens styrelse 
Årsmötet beslutade att välja Camilla Helldén till ny sekreterare för idrottsföreningens styrelse för en tid av två år. 

 
17. Val av övriga styrelseledamöter 

Årsmötet beslutade att välja följande personer till övriga styrelseledamöter för en tid av ett år: 
 
Daniel Helldén: Sportchef (nyval) 
Per Karlsson: Bordtennis ungdom (omval) 
Kent Andersson: Bordtennis senior (omval) 
Nicklas Pehart: Byggnader och mark (omval) 
Jörgen Overgaard: Gym (omval) 
Daniel Söderberg: Innebandy ungdom (omval) 
Dustin Appelros: Innebandy senior (omval) 
Tommy Stenberg: Kampsport (nyval) 
Patrick Post: Padel (omval) 
Daniel Söderberg, sammankallande samt Dustin Appelros: Skidor 
Daniel Söderberg, sammankallande samt Dustin Appelros: Skridskor 
Daniel Söderberg, sammankallande samt Dustin Appelros: Tennis 
 
Vice kassör: Vakant 
Vice sekreterare: Vakant 
 
Årsmötet beslutade att byta namn på sektionen kraftsport till gym. 
Årsmötet beslutade att slå ihop sektionerna innebandy ungdom och innebandy senior till en sektion, innebandy. 

 
18. Val av firmatecknare 

Årsmötet beslutade att välja Martin Nilsson, Daniel Söderberg, Thomas Helldén, Camilla Helldén samt Daniel Helldén 
till firmatecknare för föreningen var för sig, för en tid av ett år.  
Årsmötet beslutade att anse paragrafen omedelbart justerad. 
 

19. Val av två revisorer 
Årsmötet beslutade att välja om Anders Gustavsson och Håkan Berger till revisorer för en tid av ett år. 

 



 

 

20. Val av två revisorssuppleanter  
Årsmötet beslutade att välja Jenny Helldén till ny revisorssuppleant för en tid av ett år. 
Revisorssuppleant 2: vakant 

 
21. Val av valberedning 

Årsmötet beslutade att välja om Kent Andersson som sammankallande och Nicklas Pehart som ledamot till 
valberedningen för en tid av ett år. 
 

22. Övriga val 
Årsmötet beslutade att välja följande personer till övriga val för en tid av ett år: 
 
Jörgen Overgaard: Personuppgiftsansvarig (nyval) 
Styrelsen, Daniel Helldén sammankallande: Ansvarig Gropafesten (omval) 
Styrelsen, Martin Nilsson sammankallande: Medlemsvårdare (omval) 
Martin Nilsson, Thomas Helldén, Camilla Helldén: Arbetsutskott, AU (omval) 
Daniel Helldén, Martin Nilsson, Thomas Helldén, Camilla Helldén, Åsa Lindby: Gropafesten AU (omval) 
 

23. Avgifter 
Årsmötet beslutade om följande avgifter: 
 

Sektion Betalas Medlemsavgift Träningsavgift Summa 

Ledare Säsong 300 0 300 

Bordtennis träningsgruppen daglediga Säsong 300 400 700 

Bordtennis träningsgruppen seniorer Säsong 300 700 1000 

Bordtennis träningsgruppen ungdomar Säsong 300 200 500 

Gym År 300 900 1200 

Innebandy träningsgruppen A-lag Säsong 300 1600 1900 

Innebandy träningsgruppen Oldboys Säsong 300 450 750 

Innebandy träningsgruppen ungdom Säsong 300 500 800 

Kampsport träningsgruppen ungdom Säsong 300 200 500 

Padel träningsgruppen ungdom/vuxna Period 300 500 800 

Stödmedlem  300 0 300 

Styrelseledamöter (betalar efter årsmötet) Säsong 300 0 300 
 

Årsmötet beslutade även: 
- Att avgifter för säsong betalas ca i oktober 2024 och gäller hösten 2024 till hösten 2025. Man blir medlem år 2024. 
- Att avgifter för period betalas flera gånger per år i början av startad träningsperiod. Man blir medlem år 2024. 
- Att avgifter för år betalas i samband med årsskiftet och gäller för år 2025. Man blir medlem det året man betalar. 
- Att brytpunkten för debitering mellan ungdom och vuxen är året då man slutar gymnasiet. 
- Att kostnaden för utskick av faktura via laget.se debiteras fakturamotagaren. 

 
24. Gropafesten 2024 

Årsmötet beslutade att anordna Gropafesten år 2024. 
 

25. Motioner 
Inga motioner var inkomna. 

 
26. Övriga frågor 

Elisabeth Berg framförde tre frågor gällande gymmet: 
- Kontrolleras redskapen? 

Sektionsordförande för gymmet Jörgen Overgaard svarade att sektionen gör kontroller kontinuerligt enligt en lista. 
- Kommer den elektriska motionscykeln som varit trasig att lagas eller bytas ut? 

Sektionsordförande för gymmet Jörgen Overgaard svarade att cykeln är lämnad till återvinning och utbytt mot den tredje 
manuella cykeln. 

 
 



 

 

- Önskan om att flytta tillbaka bordet som efter ommöblering flyttats till herrarnas omklädningsrum. 
Sektionsordförande för gymmet Jörgen Overgaard svarade att det är platsbrist på gymmet och säkerheten har gjort att 
vissa justeringar har behövts göras av vart redskapen ska stå. Över lag uttalade Jörgen att sektionen har i fokus att 
tillgodose alla aktiva medlemmarnas inspel, både gällande inköp och möblering. 
 
Martin Nilsson framförde en information från Karl-Göran Åberg: 

- Karl-Göran Åberg meddelar årsmötet att han inte kommer vara med i gymsektionen. 
 
Tord Nyströmer framförde en fråga gällande innebandysargen i sporthallen: 

- Kan Gropens IF köpa en sarg för att nyttja till sponsorannonsering? 
Årsmötet beslutade att styrelsen får i uppdrag att kolla och räkna på förslaget och återkomma till Tord. 
 
Jörgen Overgaard framförde en fråga gällande öppettider på gymmet: 

- Får sektionen vidga öppettiderna på gymmet? Framför allt på fredag och lördagskvällar? 
Årsmötet beslutade att sektionen får fria händer att testa och informera om nya öppettider. 

 
27. Avtackningar 

Under året har följande personer i styrelsen valt att avsluta sina uppdrag: 
- Åsa Lindby meddelade att hon valde att kliva av som sekreterare under styrelsemötet den 14/8. Åsa avtackades rikligt 

under styrelsemötet. 
- Pontus Pedersén meddelade valberedningen inför 2024 års årsmöte att han inte länger ställer upp för omval som 

sektionsordförande för kampsporten. Pontus kommer att avtackas under året. 
- Bengt Gustavsson meddelade valberedningen inför 2024 års årsmöte att han inte länger ställer upp för omval inom 

sektionen för byggnader och mark. Thomas Helldén höll högtidstal och lämnade även över gåvor som tack för allt Bengt 
har gjort genom åren. 
 

- Även Martin Nilsson fick uppskattning i form av blommor för sitt första år som ordförande. 
 

28. Mötets avslutning 
Ordförande Martin Nilsson tackade alla personer på årsmötet och förklarade årsmötet avslutat.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________________ 
Martin Nilsson 
Ordförande 
 
 
 
 
 
 
____________________________ 
Morgan Karlsson 
Justeringsperson 

__________________________________ 
Thomas Helldén 
Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
____________________________ 
Tord Nyströmer 
Justeringsperson 
 


